

Date : March 26, 2024

التاريخ: 26 مارس 2024

To: Boursa Kuwait Company KPSC

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين،،،
تحية طيبة وبعد،،،

Sub: The Board of Directors Meeting date of National Real Estate Company KPSC "NREC"

الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع

We would like to inform you that the Board Meeting of National Real Estate Company KPSC is scheduled on Saturday, March 30, 2024 at 1:00 pm in order to discuss The annual consolidated financial statement for the ended period on December 31th, 2023 and to discuss the dividends distribution on the shareholders for the financial year ended on 31 December 2023.

يرجى العلم بأنه قد تقرر عقد اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع يوم السبت الموافق 30 مارس 2024، وذلك في تمام الساعة الواحدة ظهراً لمناقشة البيانات المالية المجمعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 ومناقشة توزيع أرباح على المساهمين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فaisal Jamil Sultan Al Essa – فيصل جميل سلطان العيسى

Vice Chairman & CEO – نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



NREC
الشركة الوطنية العقارية ك.م.ك.ع